

親愛的客戶：

免費旅遊保障計劃之更改通知

由 2011 年 10 月 1 日起，提供給永亨 Visa Infinite 卡客戶的免費旅遊保障計劃將會修訂，詳情如下：

配偶及受撫養子女

免費「旅遊意外保障」¹及「海外醫療援助」¹及其家庭保障額將會終止。

主卡及附屬卡客戶

免費「旅遊意外保障」及「海外醫療援助」將會繼續提供，有關計劃之條款及細則維持不變。

若貴客戶有任何查詢，歡迎致電我們的客戶服務熱線 2543 2223。

¹此等保障計劃只適用於 2011 年 10 月 1 日之前所引致的任何索償。

永亨銀行卡務中心
2011 年 9 月

Dear Customer,

Notice of Change in Complimentary Travel Insurance Protection Plans

With effect from 1 October 2011, the complimentary travel insurance protection plans for Wing Hang Visa Infinite Cardholders will be revised as follows:

For Spouse and Dependant Child

Free Travel Accident Protection¹ and Overseas Medical Assistance Plan¹ will be terminated.

For Principal and Supplementary Cardholder

Free Travel Accident Protection and Overseas Medical Assistance Plan will continue to be offered. All terms and conditions remain unchanged.

Please call our customer service hotline at 2543 2223 if you have any queries regarding the above changes.

¹ Any claims incurred on these Protection Plans will only be valid for expenses incurred before 1 October, 2011.

Wing Hang Bank Card Centre
September 2011